
                  Izvod iz Zapisnika sa 2. sjednice Školskog odbora 

                             održane 8.7.2021.godine u 10.30 

Nazočni : ravnateljica škole; Vesna Orešković, tajnica školske ustanove; Vlasta Abramović, 

                 Članovi Školskog odbora;  Stella Ilić, Ljiljana Begović, Ana Šulentić, Josip Fabijanić 

Ad.1. 
Na prijedlog ravnateljice škole Školski odbor jednoglasno donosi Polugodišnje financijsko izvješće 
za prvo polugodište 2021. godine. 
Polugodišnje financijsko izvješće objavljuje se na stranicama škole. 
 
Ad.2. 
Jednoglasno je usvojeno je Izvješće o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada škole u šk. godini 
2020./21. 
 
Ad.3. -Razno 
Ravnateljica izvještava da su u Područnoj školi Dankovec od sljedeće školske godine ustrojena dva 
odjela prvog razreda. S obzirom na prostorne mogućnosti nije moguć rad u jednoj smjeni. Zbog 
povećanja broja učenika u PŠ-i Dankovec  postaje aktualno pitanje adaptacije prostorija škole koje 
koristi Mjesna samouprava.  
U uvjetima rada u dvije smjene, podjele užine i ručka  učenicima u produženom boravku  nužno je  
povećanje radnog vremena spremačice (sa 5 sati dnevno na puno radno vrijeme).  Ministarstvu je 
upućen ponovljeni  zahtjev za povećanjem radnog vremena spremačice u Područnoj školi. 
 
Ravnateljica informira o tome da je zgrada škole u Dankovcu nakon potresa dobila zelenu oznaku s 
preporukom za sanaciju zabatnih zidova te su privremeno postavljene skele. Troškovi sanacije škole 
procjenjuju se na oko 500 000, 00 kn. Postupak javne nabave teško je  provesti u kratkom vremenu 
pa ostaje otvoreno pitanje izvođenja nastava za učenike PŠ –e Dankovec od rujna. 
Članovi Školskog odbora mišljenja su da  ulaganje u adaptaciju školske zgrade koja konstrukcijski i 
prostorno nije adekvatna, nije najbolje dugoročno rješenje, te se zalažu za planiranje izgradnje nove 
školske zgrade na području Dankovca. 


